
ZAPISNIK 
 

sa 20. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane u srijedu 07.12.2016. 

godine u hotelu Park Plaza Histria, Verudela, s početkom u 12,45 sati 
 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Mladen Širola, Boris Žgomba, Igor Škatar, Andi Vitasović, Milan 

Vlaisavljević i predsjednik Boris Miletić. 
 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Branko Lukić, Milena Perković i Reli Slonim.  

 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj  i zapisničar Eleonora Stojković. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova za  

održavanje sjednice Vijeća i donošenje pravovaljanih odluka.  
 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Turističkog vijeća, 

2. Izvještaj Nadzornog odbora o izvršenom nadzoru nad radom i financijskim 

poslovanjem za razdoblje 01.-06. 2016. godine 

3. Zahtjevi, 

4. Razno. 

 
Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

 
Ad 1) Zapisnik sa 19. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  
Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj dala je informaciju da se Nadzorni odbor sastao i izvršio kontrolu 

poslovanja za prvih šest mjeseci ove godine i o tome sačinio izvještaj koji su vijećnici dobili u prilogu 

materijala. Nadzorni odbor utvrdio je da se poslovanje odvija u skladu s propisima i planom te da 

nema nepravilnosti. 
 

Izvještaj nadzornog odbora usvojen je jednoglasno. 

 
Ad 3) 

Prihvaćeni su zahtjevi i odobreno je: 

 
a) Povijesnom i pomorskom muzeju Istre Kaštel za sufinanciranje lafeta i postolja topova te 

zidova u Mletačkoj utvrdi odobreno je 10.000 kn. 

 

b) Triatlon savezu Istarske županije za organizaciju Zimske atletske lige Istre  26.02.2017.  na 
Bunarini odobreno je 2.000 kn. 

 

c) MNK Fustal Pula organizatoru turnira Moja ulica moja ekipa koji bi se održavao od 09. do 
26.12.2016.g. dodjeljeno je 5.000 za organizaciju turnira. 

 

d) Paolu Batelu za organizaciju Pula Fashion Christmas Night, 02. prosinca u Circolu, u sklopu 

Prosinca u Puli odobreno je 1.000 kn. 
 

e) Koncert simfonijskog orkestra HNK Ivana pl. Zajca iz Rijeke koji će se održati u INK 23.12. 

sufinancirat će se sa 7.000 kn. 
 

f) Udruzi Seasplash odobreno je 1.500 kn  za troškove obroka izvođača na koncertima Seasplash 

platforme #10  koja će se održavati od 10. do 31. prosinca u Puli.  



g) Međunarodna konferencija „Krajobraz-krajina-pejzaž- Krajobrazna arhitektura i turizam“ koja 
će se održati u Puli  od 24. do 27.04. 2017. u organizaciji Hrvatskog društva krajobraznih 

arhitekata podržat će se sa 5.000 kn. 

 

Odbijeni su zahtjevi: 
 

a) Elia Piska za financijsko učešće u realizaciji video spota za pjesmu „Ovo je moja Istra“. 

b) Styria Medie za projekt Festival poduzetništva, obrta i OPG-ova „Moja poduzetna Hrvatska“  
c) Ronilačkog kluba Policajac – ronilac za kupnju uređaja za detekciju malih narkomanskih igala 

i suradnju na čišćenju plaža od takvog otpada. 

 

Ad 4) 
a) 

Direktorica je dala informaciju da je TZ Pula dala zahtjev Gradu Puli za manifestaciju IRONMAN te 

je Grad odobrio 149.000 kn koje ćemo preusmjeriti organizatoru, tako da je ta stavka kad se uključi 
100 tisuća odobrenih od strane TZ Pule sada povećana na 249.000 kn. Također je zatraženo 

financiranje Božićnog koncerta u INK od strane Arenaturista koji je odobrio 35.000 kn te će se 

direktno platiti troškovi. Iz tih razloga najvjerojatnije će se raditi drugi rebalans financijskog plana za 
2016. u ožujku sljedeće godine. 

 

Direktorica je iznijela da je za sljedeću godinu bilo najavljeno povećanje postotka koji se izdvaja iz 

boravišne pristojbe za nerazvijena područja sa 2,5% na 4,5% što bi značilo za 100 tisuća kn manji 
prihod u sljedećoj godini o čemu je informacija i poziv na očitovanje stigao tek 23.11.. G. Žgomba dao 

je informaciju da se od tog prijedloga u potupnosti odustalo jer se ne može sektor dovesti pred gotov 

čin.  
Na pitanje da li taj novac inače ide za nerazvijena područja, g. Žgomba odgovorio je potvrdno, 

namjera je dobra i novac se raspoređuje njima, ali sama realizacija u konačnici nije dobra i trebala bi 

se  kontrolirati. 
 

 

Sjednica je završena u 13 sati.  

 
 

Zapisničar: Eleonora Stojković      Predsjednik: Boris Miletić 


